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Referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato og tid: Den 16. juni 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Mødedeltagere: Peter Staghøj -  Mette Lund Jensen  – Ole Grymer Hansen-  Lars 

Odgaard  - Niclas Renberg Gregersen - - Lars Nissen -  Peder 

Pedersen -  Sonja Pedersen - Kim Krøyer Rundell 

Mødeleder Peter Staghøj 

Referent: Sonja Pedersen  

Afbud:  Lotte Solveig Josephsen- Ole Boulund Knudsen 

 

Orientering – (O) Kun afklarende spørgsmål under dette punkt.  

Giver orienteringen anledning til debat, sættes punktet på et senere møde    
 

Drøftelse / debat – 

(D) 

Der er tale om drøftelser af udvalgte områder.  

Der kan ikke foretages endelige beslutninger.  

Der foretages en afrunding af punktet hvoraf der fremgår, hvordan punktet 

videre skal bearbejdes.  
 

Beslutning (B) Punktet er sat på med henblik på en beslutning på det pågældende møde.  
 

Godkendelse (G) Punkter som skal godkendes 

 

Dagsorden Ansv. Tid. 

 

Godkendelse af referat (G) fra seneste møde 
- Godkendt 

Sonja / Kim  5. min 

Byggeri status (O/D/B) – herunder bestyrelsens henvendelse til 
BU med flere 

- Vi er i fuld gang med flytning, og det vil fortsætte frem til 
sommerferien og på den anden side af ferien før alt er på 
plads. 2. årgang er flyttet i det nye. Kommende 5. årgang 
flytter i pavilloner i morgen. Sfo er også snart helt tilbage.  

- De nye lokaler er blevet rigtig gode, akustikken er også 
rigtig god, så personale og børn er glade for det. Vi har en 
del inventar, men skal også have købt en del nyt også nyt 
it-udstyr. 

- Der er stadig en oplevelse af at byggeriet ikke er 
projekteret godt nok, og at økonomien i den grad er 
udfordret.  

- Bestyrelsen har bedt om at få lov til et foretræde for børn 
og unge udvalget, nu er der besked tilbage om at der ikke 
er flere udvalgsmøder inden ferien, men de vil godt sætte 
tid af til et uofficielt møde inden sommerferien. Vi drøfter 
i bestyrelsen hvad svaret skal være.  

Peder / alle 45 min 
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- Beslutning – vi takker nej til det uofficielle møde, i stedet 
sendes en åben henvendelse med det samlede skriv om 
byggeriet og økonomien, og med et stadigt ønske om 
foretræde. 

 

Spisning 
 

  

Afrunding / Evaluering af bestyrelsesperioden  
- Har været godt med temaer på bestyrelsesmøderne. 
- Godt samarbejde, rart at mærke opbakning fra 

forældrerepræsentanter som skole.  
- Byggesagen har fyldt meget, men det har været 

nødvendigt og konstruktivt.  
- Godt som forældre at være inviteret med til sociale 

arrangementer med hele skolen.  
Til næste år: 

- Husk at få lavet en god start med den nye bestyrelse. Tag 
godt imod de nye. Inddrag også ”valgplakats-oplæg” i 
dagsordenen.  

- Husk stadig fokus på at være en synlig og tydelig 
bestyrelse. 

- Dialog om hvornår man er på valg; man skal undgå en 
total udskiftning af forældre og lærere.   

 

Peder / Alle 30. min 

Farvel til 3 bestyrelsesmedlemmer 
- Mette, Niclas og Ole stopper i bestyrelsen.  

 

Alle  15. min 

Orientering fra ledelsen og bestyrelsesformand (O) 
- Stillingsopslag i august i forbindelse med ny pædagogisk 

leder for fase 1. 
- Vi har ansat to børnehaveklasseledere og en lærer til 7. 

årgang (dansk/biologi).  
 

Peter / Peder 10. min 

 

Mødekalender og årshjul for bestyrelsen skoleår 21/22 
Kommende temaer:  

Tema Inklusion  

Tema Samarbejde med lokale foreninger 


